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GLASILO OBČINSKIH ORGANIZACIJ SZDL CELJE. LAŠKO, SLOVENSKE 
KONJICE. ŠENTJUR. ŠMARJE PRI JELŠAH IN ŽALEC 

Slovenske Konjice 
v ' 

Seja obč inske skupšč ine v S lovensk ih Konj icah v p re tek lem tednu je 
obravnavala na jbo l j ak tua lno vprašan je v kon j išk i obč in i — samopr ispe-
vek. Odborn ik i obč inske skupšč ine so tud i že do loč i l i da tum za referen-
dum o poda l j šanem samopr i spevku — 8. apr i l . 

Na pes t r i se j i obč inske skupšč ine je b i lo še ve l iko zan imiv ih t e m iz 
področja šo ls tva in komunale , z last i pa so bi la zanimiva odborn iška vpra-
šanja. 

ciÈÛÊ 
Ш nía J^l • 

Od nedelje, 4. marca dalje 
bo spored celjske radijske 
postaje daljši za pol ure. Sa-
mo ob nedeljah. Namesto ob 
enajstih, se bo značilni znak 
»Od Celja do Žalca . . .« ogla-
sil že pol ure prej. Tako bo 
odslej začetek nedeljskih od-
daj ob 10.30 uri. 

In kakšen bo spored v tem 
podaljšanem času? 

Na začetku bo napoved ča-
sa in sporeda, zatem bodo 
kratka poročila, nato pa zani-
miva oddaja — predstavlja-
mo vam. Gre za oddajo, v 
kateri bo celjska radijska po-
staja predstavljala na en ali 
drugi način delavne ljudi z 
najrazličnejših področij druž-
bene aktivnosti. To bodo de-
lavci iz kolektivov, ljudje iz 
svetov krajevnih skupnosti, 
krajevnih družbeno političnih 
organizacij, prizadevni kultur-
no prosvetni in drugi delav-
ci, športniki itd., itd. Skrat-
ka, široke in velike možnosti 

predstavitev ljudi in njiho-
vega dela. 

V nadaljevanju nedeljskega 
sporeda se bodo oddaje vr-
stile po ustaljenem voznem 
redu. 

O podaljšanem samopris-
pevku bodo konjiški občani 
glasovali 8. aprila. Tako so 
odločili odborniki občinske 
skupščine v Slovenskih Ko-
njicah. Potrdili in sprejeli so 
tudi glasovalno listo, ki jo bo 
na dan glasovanja prejel vsak 
občan. 

Predlog odloka o stanovanj-
skem vprašanju so ziaradi ne-
katerih nejasnih -.točk odloži-
li za prihodnjo sejo, medtem 
pa bodo nejasne stvari še 
razčistili. 

Predsednik sveta za kultu-
ro in prosveto je v nadalje-
vanju seje podal p>oročilo o 
delu šol v konjiški občini. 
Odbornikom je postregel z 
zanimivimi in zelo spodbudni-
mi rezultati, ki so vsekakor 
plod ne samo prizadevanj 
prosvetarjev, temveč tudi iz-
boljšanih materialnih razmer. 
Ob današnjem trenutku, ko 
ponovno razpisujejo referen-
dum za izboljšanje pogojev v 
šolstvu, je to najboljši dokaz 
za vse pesimiste, ki še mor-
da dvomijo v smisel glasova-
nja. Na seji so postregli z 
dokazi, da je tudi materialno 
zboljšanje v preteklih letih 
prineslo današnje dobre re-
zultate v šolstvu. Osip znaša 
v povprečju 34,2 in je rezul-
tat boljši od povprečja v celj-
ski regiji. Dalje, 80 odstotkov 
otrok dobiva šolsko malico, 
male šole so beležile povsod 
izredne uspehe. 2al je njiho-
va letošnja dejavnost še na 
prepihu zaradi zamrznjenih 
osebnih dohodkov učiteljev. 

Po enoletnih pripravah je 
bil na zadnji seji občinske 

skupščine v Slovenskih Konji-
cah predložen odbornikom v 
potrditev osnutek družbenega 
dogovora o kadrovski politi-
ki, katerega so poslali tudi 
vsem družbenim organizaci-
jam in podjetjem. 

Predsednik občinske skup-
ščine ing. Franjo Tepej je se-
znanil odbornike občinske 
skupščine z gospodarsko si-
tuacijo v občini in s prora-
čunskimi obveznostmi ter pri-
manjkljajem. 

Z. S. 

»Recite mi . kakor vam drago, m e n i je vseeno in se na vsakršne ne-
odgovorne izjave požvižgam. Sam zase vem, da le enkrat v le tu lahko 
povese l jač im, ne da bi mi za h rb tom stal mož postave, da le enkra t v le tu 
lahko z inem kakšno p ikro. Seveda pod masko. Torej sem Pust. Stabi l iza-
c i ja in n je j podobne težave z vsemi p r i ras tk i , poda l jšk i , p r ivesk i in kar je 
še takšnega, je tok ra t obležala za peč jo . N isem jo povabi l na pustovan je , 
tako ali tako bo pr iš la sama. Seveda znam b i t i tud i resen, kot je resen 
čas, v ka terem ž iv im. To se jasno odraža v mo j ih očeh. Upam. da v id i te 
v n j ih s t rah pred narašča joč imi cenami , ki j i h ne m o r e m obrzdat i n i t i jaz. 

Kot rečeno, danes ne bom jamra I k l jub resnos t i časa. To bom imel še 
pr i l i ko . Jut r i , ko p r idem domov. S pustovanja. Spi l bom grenko kupico 

•pustnega kef i r ja , pred sedmo uro tako ali tako n ičesar ne dobim.« 
M i lenko S. 

NAGRADNA ANKETA 
NOVEGA TEDNIKA 

Drage bralke, spoštova-
ni bralci, danes bodite рк)-
zorni. Na 9. strani objav-
ljamo veJiko nagradno an-
keto NT. Pripravili smo 
jo skupno z občinskima 
konferencama socialistične 
zveze v Celju in 2alcu, 
namen ankete pa je zelo 
preprost, želimo zvedeti, 
kaj menite o NT. Bodite 
kritični in pozorni. Vsako 
mnenje, ki nam ga bodo 
ponudili vaâi odgovori, bo 
za nase redakcijsko delo 
zelo dragoceno. Skupno 
oblikujemo časnik, da bo-
ste z njim vi bolj zadovolj-
ni, pa tudi naáe občutje 
po opraivljenem delu bo 

še prijetnejše, če nas bo 
grelo spoznanje, da NT 
vse rajši sprejemate v ro-
ke. 

Izpolnjevanje ankete ne 
bo težko. Pri nekaterih 
vprašanjih želimo zvede-
ti, kaj najraje berete. Tam 
boste zapisali vrstni red 
številka 1 îx>meni, da vam 
je rubrika ali področje 
najljubše, nato pa boste 
zapisali ostale številke, 
kakor vam je pač kaj 
všeč Zagotovo ne bo ne-
jasnosti. 

Na koncu ankete vam 
puščamo proste roke. Lah-
k» se podpišete in navede-
te vse ostale podatke in 

s tem sodelujete v nagrad-
nem žrebanju. Če to ne 
želite, ni treba navesti 
imena in priimka, toda 
prosimo, da navedete osta-
le podatke. V tem prime-
ru boste pripomogli k še 
večjemu odmevu na anke-
to, ne boste pa udeleženi 
v žrebanju. 

2reb bo med vsemi iz-
p>olnjevalci ankete izbral 
50 srečneže\'. Pripravili 
smo 30 nagrad po 50 din, 
10 Libelinih tehtnic in 10 
servisov tovarne keramič-
nih izdelkov Liboje. Skro-
mna nagrada za vaš t r j d , 
toda upajmo, da pomeni 
vsaj majökeino spodbudo. 

Anketa ne zajema vseh. 
vprašanj. Hoteli smo, da 
bi vsa vprašanja nanesli 
samo na eno časopisno 
stran. Prav tako nam ni 
uspelo, da bi v anketo 
vključili nekaj vprašanj o 
našem radiu, o radiu Ce-
lje No, bo bomo zagotovo 
storili še v tem letu. 

In sedaj — vabimo vas, 
da res z nami prijateljsko 
pokramljate in da ankete 
potem ne pozabite odpo-
slati. Rok — do 12. mar-
ca! Čimprej, tem bolj bo-
mo zadovoljni. 

Hvala za sodelovanje! 
Uredništvo 

Pustno razpolo^.enje nas že objema. Tudi v redakciji smo se 
spomnili norčavega Pusta. Karnevalsfie prireditve na našem območ-
ju bomo spremljali in prihodnji četrtek boste lahko prebrali ali smo 
dobro pustovali ali ne. No, tisto kar se bo dogajalo v gostilniških 
prostorih, bc najbrž ostalo skrito našim očem. 

t' teh dneh je v naši redakciji živahno. Včeraj popoldne smo 
seali v Žalcu za okroglo mizo s sekretarji ZK, predsedniki sindikal-
nih podružnic in delavskih svetov nekaterih delovnih organizacij, 
govorili o uresničevanju ustavnih dopolnil in stabilizaciji. Danes po-
poldne ob 16. uri pa bo v našem uredništvu okrogla miza z ženami. 
Kramljali bomo o sedanjem položaju in problemih žena v naši 
družbi. 

Novica za velenjske bralce — v redakcijo se je vrnil Tone Vrabl 
(po uspešnem odluženju vojaškega roka) in bo odslej skrbel za 
šport pa za nekatera druga področja, zadolžen pa je za spremljanje 
dogajanj v velenjski občini. 

Dragi bralci — ne pozabite! Nagradna anketa! 
Vaš urednik 


